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Betreft: Reactie winkeliersvereniging MEVO op voorstel college korting subsidie STEM  
 
 
Beste raadsleden, 
 
Van de STEM hebben wij vernomen dat er vanuit het college het voorstel ligt om de subsidie van de 
STEM  voor de komende jaren met 75% te korten. Om gehoor te geven aan het credo ‘Laat je horen’, 
en omdat de voorgestelde bezuiniging naar ons idee ingaan tegen het beleid van Gemeente 
Medemblik, ontvangt u hierbij onze zienswijze. 
 
Een levendig stadscentrum is van groot belang voor de vitaliteit en de ontmoetingsfunctie van de 
stad Medemblik. Beleving is een belangrijk sleutelwoorden voor elk centrum. De charme van het 
historische stadscentrum van Medemblik spreekt voor zich, maar zonder evenementen verliest het 
een belangrijk deel van haar aantrekkingskracht.  
 
Leefbaarheid/ inwoners  
Met de opkomst van online winkelen, wordt het voor de plaatselijke winkelier steeds moeilijker om 
het bestaansrecht te behouden. De evenementen van de STEM trekken veel publiek uit Medemblik-
stad en de omliggende kernen naar het stadscentrum. Om het stadscentrum levendig te houden en 
het aanbod winkels veelzijdig, vragen wij u daarom de STEM niet te korten in haar subsidie.  
 
Toerisme 
De verbetering van het ondernemersklimaat staat hoog op de politieke agenda van Gemeente 
Medemblik. Hierbij vormt de toeristische ontwikkeling van Medemblik een belangrijke pijler. 
STEM levert hier een wezenlijke bijdrage aan. Zo zijn de Dickensdag Medemblik en het 
Truckersfestival uitgegroeid tot evenementen met landelijke bekendheid. Bovendien zorgen de 
zomerevenementen in het centrum ervoor de het voor de toerist in Medemblik nóg beter toeven is.  
Voor veel winkeliers is de extra omzet die het toerisme met zich meebrengt onontbeerlijk; het vormt 
voor hen de hoognodige reserve om de rustige wintermaanden door te kunnen komen. Ook hierom  
verzoeken wij u de STEM niet te korten in haar subsidie.  
  
Tot slot willen wij opmerken dat de wijze waarop de STEM in Medemblik haar evenementen 
organiseert, uniek is. Zoveel evenementen voor relatief weinig geld. Mede door de inzet en liefde van 
de vele vrijwilligers, zijn het stuk voor stuk evenementen die een groot publiek bereiken. De 
gemeente, ondernemers, toeristen en de inwoners krijgen, elk op hun eigen manier, veel ‘waar’ voor 
dit geld. De evenementen van de STEM brengen veel enthousiasme en positieve energie in het 
centrum en dragen bovendien bij aan een krachtig en toekomstbestendig centrum van Medemblik.   
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Namens winkeliersvereniging MEVO,  
Johan Blokker 
 


